
 
 

 

Ajatuksia sote-uudistuksen jälkeisestä kunnasta! 
 
 
Lempäälä on mielestäni aika hyvin ymmärtänyt kunnan uuden roolin. Onhan Lempäälä panostanut eri 
väestöryhmien liikuntaan, kulttuuriin, koulutukseen ja muutoinkin ennaltaehkäisevään terveyden ylläpitoon. 
Vuonna 2022 aloitetut äänestykset kuntalaisten esittämistä kohteista on hyvä asia. 
 
Tärkeää on huolehtia kevytväylien kunnossapidosta mukaan luettuna ajoissa tehty lumenpoisto ja hiekotus. 
Näin mahdollistetaan helppo polkupyöräily ja kävely ympäri vuoden. Polkupyörätelineitä onkin jo aika hyvin 
Lempäälä-talon ja rautatieaseman luona. Birgitan polun olosuhteita on myös parannettu. Vertaisohjaajia 
eläkeläisille on myös, tosin sisäliikunnan ajat olen kokenut liian aikaisiksi. 
 
Nuorisotyö vaatii enemmän huomiota. Vanhan Esson Werstas on hyvä asia, mutta näitä pitää saada lisää. 
Niin ikään kouluille pitää saada enemmän iltapäivätoimintaa. 
 
Mistä sitten rahat: kunnan tulee järjestelmällisesti vähentää hallinnon vakansseja, mutta kuitenkin niin, että 
ketään ei tämän vuoksi tule irtisanoa. Siirto esim. liikunnanohjaajaksi tulee tehdä yhteisymmärryksessä 
toimenhaltijan kanssa ja järjestää tarvittava perehdytys uuteen tehtävään.   
 
Toinen säästökohde on hallinnon tilat, joita pitää vähentää.  
 
Uusi yhteisölautakunta pohtikoon, miten asukasyhdistykset, kylätoimikunnat, muut järjestöt ja kuntalaiset 
yleensä saadaan mukaan elinympäristön parantamiseen nykyistä paremmin! 
 
Toivotan kaikille kuntalaisille Hyvää Uutta Vuotta 2023! 
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